
 
 

 
 
 
 
Heythuysen, 3 december 2017 
 
Betreft: verzoek tot agendering initiatiefraadsvoorstel kademuur Neer in 
gemeenteraadsvergadering van 12 december 2017 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
Op 25 november jl. heb ik ter bespreking in de vergadering van de commissie Fysiek van 28 
november jl. een initiatiefraadsvoorstel met betrekking tot de inpassing van de te verhogen 
kademuur in Neer ingediend. Aansluitend op de bespreking in de genoemde 
commissievergadering wil ik hierbij agendering van dat initiatiefraadsvoorstel vragen in de 
gemeenteraadsvergadering van 12 december aanstaande en wel om de volgende redenen: 
 
1. Zowel in maart als in november 2017 is er in de Raad gesproken over de inpassing van de 
kademuur in Neer en het aanbrengen van glas. 
2. Er is door de Raad 200.000 euro uitgetrokken en na onderhandeling, op verzoek van de 
Raad, is er overeenstemming dat eenzelfde bedrag door het waterschap beschikbaar wordt 
gesteld. 
3. Uitzicht van bewoners en ondernemers was telkens een belangrijke overweging, maar ook 
het toeristisch belang. 
4. D66 en Leudal Sociaal hebben in de vergadering van november 2017 hun voorstel voor 
een raadsbesluit ingetrokken. 
5. Dit heeft als gevolg dat er geen besluit is genomen over het aanbrengen van glas. 
6. Er zoal geen toezeggingen zijn, maar er in ieder geval nadrukkelijk verwachtingen zijn 
gewekt naar de omgeving dat die glaswand er zou komen. 
7. Het getuigt van niet-transparant en mogelijk zelfs van onbehoorlijk bestuur als er niet in 
het openbaar verantwoording wordt afgelegd over het niet nakomen van gewekte 
verwachtingen zoals die hiervoor zijn genoemd. 
8. Agendering weigeren is daarom ongepast. 
 
Ik verzoek dus het initiatiefraadsvoorstel zoals ik dat namens Ronduit Open op 25 november 
jl. heb ingediend te agenderen en bespreken in de raadsvergadering van 12 december 
aanstaande. 
 
Met vriendelijke groet, 
Tiemen Brouwer 
Raadslid gemeente Leudal namens Ronduit Open 

 
 


